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MINNESANTECKNINGAR  
 

Arbetsgruppen för Ivösjökommittén 2018-05-03, kl 9:30 – 11:00 

Kommunhuset, Bromölla 

 

Närvarande: 
Ulrika Tollgren (ordförande), Catarina Welin (sekreterare) och Stefan Gabrielsson 

___      

 

1. Mötet öppnas 
Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

 

2. Tidigare anteckningar 
Anteckningar från mötet den 31 januari 2018 och den 21 mars 2018 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

 

3. Ekonomi 
Två nya transaktioner, blommor till föreläsare och administration av hemsida. Tillgångarna 

uppgår till 74 272 kr.  

 

 

4. Utvärdering vårmötet 
Det var ett trevligt möte med bra och intressanta presentationer. Något färre deltagare än sist. 

 

 

5. Verksamhet 2018 
 

Ivösjöns fiskbestånd – Brodde Almer (ej närvarande på mötet) 

 

Inget speciellt för tillfället 

 

 

Ivösjön som resurs –  

 

Ingen från Humleslingan har möjlighet att medverka i arbetsgruppen 

 

 

Ivösjöns belastning –  

 

 Våtmarksutbildningen blir den 14/5, 31/5 och 9/6. 
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Ivösjöns växtliv – Sam Skällberg (ej närvarande på mötet) 

  

Inget speciellt för tillfället 

 

 

Ivösjöns djurliv – 

 

 Vinterflicksländan flyger i maj. Vi försöker få till en dag för inventering.  

 

 Ulrika hör med trollsländeföreningen om fortsatt inventering/övervakning. 

 

 

Övriga undersökningar/aktiviteter 

 

 Återinventering av ishavsrelikter, Calluna är kontaktat och skall lämna offert. 

 

 

6. Våtmarksutbildning 
Våtmarksutbildningen blir den 14/5, 31/5 och 9/6. Tuve Lundström, Naturvårdsingenjörerna 

AB, håller utbildningen. Inbjudan har skickats ut. Sista anmälningsdag är den 7/5. Inbjudan 

skickas ut igen med uppmaning om att sprida inbjudan inom organisationerna. Skräbeåns 

vattenråd medfinansierar med 15 000 kr. 

 

 

7. Övriga frågor 
 Catarina hör med Ulrika H om hur vi lämnar över medan kommunekologtjänsten är 

vakant. 

 

 Tillägg till VP skall göras angående att kommittén skall titta på relevanta remisser. 

 

 

8. Nästa möte 
Catarina mejlar ut förslag på datum för nästa möte. Förslag är 22, 23, 24, 29 eller 30 augusti. 

 

 

9. Mötet avslutas 
Ordföranden tackade alla och avslutade mötet. 

 

 

 

Catarina Welin 
Sekreterare 


